
WINEOLOGY TURNS CANADIANS INTO CRAFT VINTNERS WITH NEW WINEMAKING KIT 
RJS Craft Winemaking launches new do-it-yourself wine product for modern winemaking 

 
Mississauga, Ontario, May 3, 2021 – WINE·OL·O·GY noun. the art of simple, modern winemaking. From mastering 
the sourdough starter, to making pasta from scratch, to honing their wine-tasting skills, Canadians have been 
discovering and indulging in new passions over the last year. Now, RJS Craft Winemaking is looking to elevate 
Canadians’ mastery of winemaking at home with Wineology, an all-in-one, DIY kit that puts wine lovers in the 
creator’s seat. The perfect introduction to the art of quality winemaking, Wineology contains everything you need 
to craft a superb wine easily, and within three weeks.  
 
“Canadians are looking for ways to connect over their shared passions around food and wine, and Wineology 
provides a great opportunity to learn the nuances behind the winemaking process,” said Jon Purdy, Senior Brand 
Manager, RJS Craft Winemaking. “Wineology is a fun and engaging way for wine lovers – from novice to expert – to 
extend their interest into actual hands-on winemaking. The kit provides an opportunity to connect with family and 
friends while crafting the perfect blend together, from the comfort of home.” 
 
A wine option for everyone 
Available in three styles inspired by popular varietals, Pinot Grigio style, Merlot style and Rosé style, Wineology has 
an option for everyone. The Wineology kit comes equipped with everything needed to craft wine, including the 
juice concentrate, fermentation agents, and holding bags. The winemaking process takes just three weeks and 
makes the equivalent of about five 750ml bottles that will stay fresh for up to six weeks.  
 
From our kit to your lips in three weeks 
In just three weeks, Wineology wine is ready to drink. The process happens over four easy-to-follow stages: 

• Phase 1 (Day 1): Mix the ingredients and start the fermentation process  

• Phase 2 (Day 11): Stabilizing and Clearing  

• Phase 3 (Day 16): Final adjustments  

• Phase 4 (Day 21): Wineology is now ready to enjoy! 
 
Compact Convenience 
From the crafting process to serving, the Wineology packaging is conveniently designed to make every step as easy 
as possible. Other conveniences of the craft winemaking kit include its compact size - it takes up very little counter 
space and wide handles allow for easy carrying and transporting. 
 
“Wineology is a great solution for Canadians looking for an affordable opportunity to personally craft delicious 
quality wine and a new do-it-yourself hobby to explore,” said Purdy.  
 

“The craft winemaking kits are available for purchase across North America at Amazon, Walmart.ca, Costco.ca and 

select independent retailers. Additional retailers coming soon including Loblaws and Red Apple. 

 

 
Visit mywineology.ca for more information on available styles and for helpful crafting instructions complete with a 
how-to video. 
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About Wineology 
Wineology defies tradition and puts you in the creator’s seat, empowering you to discover the joy and pride of 
crafting the perfect wine. Wineology is your DIY, all-in-one winemaking kit that contains everything you need to 
craft wine easily and within 3 weeks in the comfort of your own home. In an easily transportable format, you can 
take the box with you anywhere. The wine stays fresh for up to 6 weeks, so it’s the box that keeps on giving. 

https://mywineology.ca/
https://mywineology.ca/


 
Wineology is the perfect introduction product into the exciting world of craft winemaking. To explore more, 
visit mywineology.ca. Please enjoy responsibly. 
 
 
About RJS Craft Winemaking 
RJS Craft Winemaking is a division of Arterra Wines Canada, the country’s leading producer and marketer of 
award-winning, globally recognized Canadian and imported wines 
 
RJS Craft Winemaking puts you in the creator’s seat, empowering you to discover the joy and pride of personal 
winemaking. Turning experiences into personalized creations for you to share with friends and family. From 
discovering the wine that rewards your taste profile, to a satisfying experience that continues beyond the store. 
We promise you a quality craft wine and exciting innovations, worthy of sharing again and again. 
 
 
For further information, contact:  
Lorenzo Espinosa  
Lespinosa@golin.com 
 
 

 
 

WINEOLOGY TRANSFORME LES CANADIENS EN VIGNERONS ARTISANAUX GRÂCE À SA NOUVELLE TROUSSE DE 
VINIFICATION 

RJS Craft Winemaking lance un nouveau produit de vinification moderne à faire soi-même 
 
Mississauga, Ontario, le 3 mai 2021. – WINE-OL-O-GY nom. L’art de la vinification simple et moderne. Qu’il s’agisse 
de maîtriser le levain, de faire des pâtes à partir de rien ou de perfectionner leurs compétences en matière de 
dégustation de vin, les gens de partout au pays ont découvert et assouvi de nouvelles passions dans la dernière 
année. Aujourd’hui, RJS Craft Winemaking cherche à élever le niveau de maîtrise des Canadiens en matière de 
vinification à domicile avec Wineology, une trousse artisanale tout compris qui met les amateurs de vin dans la 
peau du créateur. Il s’agit d’une introduction parfaite à l’art de la vinification de qualité : Wineology contient tout 
ce dont vous avez besoin pour élaborer un superbe vin facilement, en seulement trois semaines.  
 
« Les gens cherchent des moyens de tisser des liens sur la base d’une passion partagée pour la nourriture et le vin, 
et Wineology offre une excellente occasion d’apprendre les subtilités du processus de vinification », affirme 
Jon Purdy, chef principal de la marque, RJS Craft Winemaking. « Ces trousses sont un moyen amusant et engageant 
pour les amateurs de vin, novices ou experts, d’étendre leurs champs d’intérêt et de vivre la vinification de 
manière concrète. Il s’agit d’une occasion de socialiser avec la famille et les amis, et de créer tous ensemble un 
assemblage parfait, dans le confort de son foyer. » 
 
Des choix de vin pour tous 
Quelles que soient vos préférences, Wineology a quelque chose pour vous. En effet, le produit est offert en trois 
styles inspirés de cépages populaires : le style pinot grigio, le style merlot et le style rosé. Chaque trousse regroupe 
tout l’équipement nécessaire à la fabrication du vin, y compris le concentré de jus, les agents de fermentation et 
les sacs de conservation. Le processus de vinification ne prend que trois semaines et permet de produire 
l’équivalent d’environ cinq bouteilles de 750 ml, qui conserveront leur fraîcheur jusqu’à six semaines.  
 
De la trousse au verre en un rien de temps 
En seulement trois semaines, le vin Wineology est prêt à être consommé. Le processus se déroule en quatre 
étapes faciles à suivre. 

• Phase 1 (jour 1) : mélange des ingrédients et démarrage du processus de fermentation  

https://mywineology.ca/
mailto:Lespinosa@golin.com
https://mywineology.ca/?lang=fr


• Phase 2 (jour 11) : stabilisation et clarification  

• Phase 3 (jour 16) : derniers ajustements  

• Phase 4 (jour 21) : votre vin Wineology est prêt à être dégusté! 
 
Commodité compacte 
Du processus de création au service, l’emballage de Wineology est conçu de manière pratique pour rendre chaque 
étape aussi facile que possible. Un autre avantage de cette trousse de vinification artisanale est qu’elle est de taille 
compacte. Elle prend très peu de place sur le comptoir et possède des poignées larges qui permettent de la 
transporter et de la déplacer facilement. 
 
« Wineology est une excellente solution pour ceux qui cherchent une manière abordable de fabriquer eux-mêmes 
un délicieux vin de qualité et de découvrir un nouveau passe-temps », déclare M. Purdy.  
 

« Les trousses de vinification artisanale sont en vente partout en Amérique du Nord sur les sites Web canadiens 

d’Amazon, de Walmart et de Costco, ainsi que chez certains détaillants indépendants. D’autres détaillants, comme 

Loblaws et Red Apple, s’ajouteront bientôt à liste. » 

 
Visitez mywineology.ca pour avoir de plus amples renseignements sur les styles de vin offerts et pour obtenir des 
conseils pratiques sur la vinification, dont une vidéo de démonstration. 
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À propos de Wineology 
Wineology défie la tradition et vous met dans la peau du créateur, vous permettant de découvrir la joie et la fierté 
de fabriquer le vin parfait. Wineology est une trousse de vinification tout-en-un qui contient tout ce dont vous avez 
besoin pour produire du vin facilement, en trois semaines, dans le confort de votre maison. Son format facilement 
transportable vous permet de l’emporter partout avec vous. Le vin reste frais jusqu’à six semaines, donc vous avez 
amplement le temps de le savourer! 
 
Les produits Wineology sont l’introduction parfaite au monde passionnant de la vinification artisanale. Pour en 
savoir plus, visitez le site mywineology.ca. N’oubliez pas de consommer nos produits avec modération. 
 
 
À propos de RJS Craft Winemaking 
RJS Craft Winemaking est une division de Vins Arterra Canada, la plus importante entreprise de production et de 
commercialisation de vins canadiens et importés, primés et reconnus à l’échelle internationale au Canada. 
 
RJS Craft Winemaking vous met dans la peau du créateur, vous permettant de découvrir la joie et la fierté de la 
vinification personnelle. Transformez les expériences en créations personnalisées à partager avec vos amis et votre 
famille. De la découverte d’un vin au profil de goût qui vous enchante à une expérience satisfaisante se 
poursuivant au-delà du magasin. Nous vous promettons un vin artisanal de qualité et des innovations 
passionnantes, dignes d’être partagées encore et encore. 
 
 
Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec :  
Lorenzo Espinosa  
Lespinosa@golin.com 
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